

12

NOTE: Measurement 'A' is the preferred height from the ground to the seat of your WC.

REMARQUE : La mesure "A" est la hauteur au sol préférée pour le siège de votre W-C.

INSTALLATION EXAMPLE
EXEMPLE D'INSTALLATION

13

NOTE: Measurement 'A' is the height from the ground to the seat of your WC/Bidet measurement 'B' is from the seat of your WC/Bidet to the centre of the fixing holes.

REMARQUE : La mesure "A" est la hauteur au sol du siège de votre W-C/Bidet et la mesure "B" est la distance entre le siège de votre W-C/Bidet et le centre des trous de fixation.

$\square - \square = \square$
A - B = C

Boxes are provided for working out measurement 'C'
Des cases sont prévues pour calculer la mesure 'C'.

14

NOTE: Measurement 'C' is the height from the ground to the centre of the fixing holes, when height is set secure frame bolts as in stage 12.

REMARQUE : La mesure "C" est la hauteur depuis le sol jusqu'au centre des trous de fixation. Lorsque la hauteur est réglée, fixez les boulons du cadre comme à l'étape 12.

15

NOTE: Screw threaded bars into the frame until they touch the rear of the frame.

REMARQUE : Vissez les barres filetées dans le cadre jusqu'à ce qu'elles touchent l'arrière du cadre.

P61		x 2
P63		x 2
P64		x 2

2 Positions

16

NOTE: Measurement 'C' is the height from the ground to the centre of the hanging bolts. Measurements D, E and F will vary on different WC/Bidet units.

REMARQUE : La mesure "C" est la hauteur depuis le sol jusqu'au centre des boulons de suspension. Les mesures D, E et F varient suivant les modèles de W-C/Bidet.

D E F

Boxes are provided for your measurements.
Des cases sont prévues pour vos mesures.

17

NOTE: Remove front panel from cistern box. Measurement 'C' is the height from the ground to the centre of the hanging bolts.

REMARQUE : Enlevez le panneau avant de l'enceinte du réservoir. La mesure "C" est la hauteur depuis le sol jusqu'au centre des boulons de suspension.

18

NOTE: Seal raw edges with appropriate waterproof sealant.

REMARQUE : Scellez les bords coupés avec un mastic d'étanchéité approprié.

2 Positions

19

5mm drill bit
Foret 5mm

2 Positions

20

NOTE: Re-fit front and position against wall. Mark hole position through back panel.

REMARQUE : Remplacez le panneau avant et positionnez-le contre le mur. Marquez l'emplacement des trous à travers le panneau arrière.

21

NOTE: Drill, plug and screw to the wall using, suitable fixings (not supplied).

REMARQUE : Forez, placez des chevilles, et vissez au mur avec des fixations appropriées (non fournies).

22

NOTE: Fit Cistern and flush mechanism in accordance with manufacturers instructions. Seal raw edges with appropriate waterproof sealant.

REMARQUE : Installez le réservoir et le mécanisme de chasse en suivant les instructions du fabricant. Scellez les bords coupés avec un mastic d'étanchéité approprié.

23

NOTE: Fit WC/Bidet unit to plumbed connection (if unsure consult a qualified person). Please note you may need to fit your toilet seat prior to fixing pan to cradle. DO NOT OVERTIGHTEN NUTS.

REMARQUE : Raccordez le W-C/Bidet à la plomberie (en cas de doute consultez une personne qualifiée). Veuillez noter qu'il se peut que vous deviez installer votre siège de toilette avant de fixer la cuvette au support. NE SERREZ PAS LES ÉCROUS TROP FORT.

P62		x 2
P63		x 2
P64		x 2
P65		x 2

2 Positions

24